
Initiatiefnemers petitie vragen or Woningstichting naar rechter te stappen

’Den Helder zal dankbaar zijn’
WONINGSTICHTING

 Delano Weltevreden

De ondernemingsraad van Woningstichting moet de Ondernemingskamer
vragen de Raad van Commissarissen te ontslaan. Dat dringende verzoek
richten de initiatiefnemers van de petitie tegen het ontslag van directeur
Robbert Waltmann aan de or.

 Jan Dop, Jop Roggeveen en Henk van der Veen hebben dat verzoek aan de
ondernemingsraad gericht namens de 417 ondertekenaars van de petitie. Directeur
Waltmann is vier weken geleden door de RvC ontslagen. De o�ciële reden is dat de
corporatie een nieuwe, socialere koers moet varen. Waltmann is niet de geschikte
persoon om leiding te geven aan die koers, vindt de RvC. Voorzitter Peter van den Berg zei
ook dat Waltmann er al te lang zit, veertien jaar. Gemiddeld zitten corporatiebestuurders
acht jaar op hun plek, vertelde hij.

DEN HELDER

Financieel directeur Peter Kramer stapt ook op omdat hij het er niet mee eens is dat
Waltmann weg moet. Nieuwediepers hebben hun bezorgdheid uitgesproken over het
ontslag van de directie, onder meer vanwege hun inzet voor de stadsvernieuwing. Zij
eisen het vertrek van de RvC. Die zegt dat lopende projecten doorgaan. De voorzitter van
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de RvC vindt de reacties op het ontslag ’gekleurd en emotioneel’. Hij maakte duidelijk dat
de RvC gaat over aanstelling en ontslag van Waltmann. Het ontslag van Waltmann wordt
niet ongedaan gemaakt en de RvC is niet van plan op te stappen, bleek uit zijn reactie.

Wettelijk

De RvC heeft verzuimd de or te informeren over het voorgenomen ontslag en heeft het
inspraakorgaan ook niet om advies gevraagd, terwijl dat allemaal wettelijk is vastgelegd.
De ondernemingsraad heeft nog niet besloten of de Ondernemingskamer wordt gevraagd
zich over de kwestie uit te spreken. De initiatiefnemers van de petitie hebben de or
verzocht om ’alsjeblieft’ naar de Ondernemingskamer in Amsterdam te stappen en het
ontslag van de RvC te eisen. ’Heel Den Helder zal u dankbaar zijn’.

Vertrouwen

De Stichting Huurdersbelangen Den Helder, het inspraakorgaan van de huurders, heeft
de RvC deze week laten weten op zoek te gaan naar een nieuwe vertegenwoordiger in die
raad. Voorzitter Adriana Hogendoorn licht toe: „Wij mogen twee vertegenwoordigers in
de RvC hebben. Afgelopen zomer is Thea Dekker vertrokken. We zijn toen niet op zoek
gegaan naar een nieuwe vertegenwoordiger, omdat wij op dat moment de noodzaak
daarvan niet inzagen. Anita Veenendaal zit namelijk ook namens de huurders in de RvC.
Maar na wat de RvC ons heeft geflikt, hebben we geen enkel vertrouwen meer in haar en
de rest van de raad van commissarissen. Daarom willen we een bindende voordracht doen
voor een nieuwe commissaris die onze belangen goed behartigt. Die bindende voordracht
betekent dat de RvC onze voordracht niet zal kunnen weigeren.”

Eerder weigerde de RvC deze krant inzage te geven in het integriteitsrapport dat in
opdracht van de raad door een externe partij is opgesteld. Het enige wat de voorzitter van
de RvC over dat onderzoek kwijt wilde, is dat er geen aantoonbare nalatigheden zijn
geconstateerd met betrekking tot directeur-bestuurder Robbert Waltmann. Ook de
Stichting Huurdersbelangen Den Helder krijgt geen inzage in het rapport, zegt voorzitter
Adriana Hogendoorn: „Omdat er persoonsgegevens in staan, wordt gezegd. Wij zijn niet
geïnteresseerd in die gegevens, maar we willen wel de feiten weten. Die krijgen we dus
niet. De RvC zegt in mailberichten aan ons dat zij de relatie met ons willen herstellen.
Maar vertrouwen moet van twee kanten komen en wij hebben geen vertrouwen meer in
een RvC die ons zo behandelt en geen enkele vorm van zelfreflectie laat zien.”

Burgemeester en wethouders

Burgemeester en wethouders van Den Helder geven niet prijs wat onlangs precies is
besproken met de RvC van Woningstichting. In een brief aan de gemeenteraad zegt het
college niets meer dan voor dat gesprek al was gecommuniceerd: ’Wij hebbende



actualiteit besproken en de betekenis daarvan. Daarin hebben wij onze zorgen geuit over
de continuïteit van de directie- en bedrijfsvoering. Met betrekking tot de gezamenlijke
opgaven, dossiers, die onder andere voortvloeien uit de prestatieafspraken en lopende
projecten hechten wij er belang aan dat deze continuïteit is gewaarborgd.’


